

إدارة المدرسة

Providence English Pvt. School مدرسة العناية الإنجليزية الخاصة

التاريخ: \$/4/8 2025

السادة أولياء الأمور الكرام ،،، تحية طيبة وبعد.

الموضوع: التسجيل للعام الدراسي 2025-2026

نظرا للإقبال المتزايد على التسجيل للعام الدراسي القادم فإننا نرجو من أولياء الأمور الكرام الراغبين بتجديد التسجيل للعام الدراسي المقبل مبلغ قيمتة 500 درهم نقدا" كجزء من القسط المدرسي وسيتم خصمه من الرسوم الدراسية . كما يتطلب على ولي الأمر بدفع دفعة نقدا وتسليم الشيكات بقيمة القسط المدرسي المستحق للعام الدراسي القادم حسب التواريخ المعمول بها قبل يوم الخميس الموافق 2025/5/8.

ملاحظة: سيشطب اسم الطالب / ـة تلقائيا في حال عدم الدفع والإدارة غير ملزمة بحجز المقعد بعد فوات المهلة المحددة لإعادة التسجيل.

في حال الموافقة الرجاء التوقيع والدفع وفي حال عدم الموافقة الرجاء التوقيع و ذكر اسم المدرسة التي سيلتحق بها الطالب (للسجلات)

ملاحظة: على ولى الأمر دفع المستحقات عليه من الرسوم الدراسية أو الشيكات المرتجعة قبل دفع قيمة إعادة تسجيل الطلبة. الطلبة.

مف أرغب بتجديد التسجيل للعام الدراسي 2026-2025	/ من الصف الى الم	اسم الطالب/ة :
لا أرغب بتجديد التسجيل للعام الدراسي 2026-2025	/ في الصف :	اسم الطالب/ـة :
		اسم المدرسة المنقول/ـه لها:
		إسم ولي الامر:
		التوقيع:
		رقم الهاتف المتحرك :الأب
		الأم:
مع الشكر		

Tel :06-5340443 Fax: 06-5340889 U.A.E Website : www.peps.ae



Providence English Pvt. School مدرسة العناية الإنجليزية الخاصة

Date: 8/4/2025

Re-registration for the Academic Year 2025-2026

Dear Parents,

Due to the increased number of new registration students. Parents who are wishing to renew their children's registration for the new academic year $\underline{2025\text{-}2026}$ are kindly requested to confirm their registration. Thus you are kindly requested to pay $\underline{Dhs.500~Cash}$, which will be deducted from the annual fees for next year . Parent is also required to make a cash payment and submit the cheques for the due school fees for the upcoming academic year according to the designated dates before Thursday, 08/05/2025. In case of not paying the Dhs.500, the registration confirmation will be automatically cancelled and seat will be given to another student .

Parents are kindly requested to come to school check with the school accountant regarding the payment procedures and submit cash and all the PDC cheques before **Thursday 8/5/2025**. School administration

Note: Parents have to Clear all outstanding balances (cheque returned and fee balance) before Re-registration.

I am the parent of student Class:to would like to <u>renew</u> the
registration for the academic Year 2025-2026
I am the parent of studentClass: would like to withdraw the student's
file.
the academic Year <u>2025-2026</u>
If you wish to withdraw ,please mention the name of School which your child will be transferred to:
Parent's name
Mobile No.: Father:
Mother:
signature

Tel:06-5340443 Fax: 06-5340889 U.A.E Website: www.peps.ae